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Svar på spørgsmål fra Marie Bjerre (V) stillet den 2. juni 2022.  

Spørgsmål nr. 390: 

”Vil ministeren oplyse, om kommunerne har hjemmel til at kræve, at nye industribyg-

ninger og eventuelt øvrige bygninger skal opføres med solceller?” 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at der ikke er hjemmel i planloven eller bygningsreglementet til, at 

kommunerne kan kræve, at nye bygninger opføres med solceller.  

Regeringen ser positivt på, at nye bygninger opføres med solceller. Det kan bidrage til 

opfyldelsen af regeringens ambitiøse mål for udbygningen med vedvarende energi 

frem mod 2030. I 2. halvår af 2022 vil regeringen præsentere en solcellestrategi, som 

skal adressere udfordringer i forbindelse med udbygning af solenergi i Danmark.  

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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